
SABIEDRĪBAS „LATVIJAS AIRĒŠANAS FEDERĀCIJA” 
vienotais reģ. Nr.40008022792 

valdes sēdes protokols Nr.6_07/04/2021 

 

Attālinati ZOOM platforma 

2021.gada 7. aprīlī 

Plkst. 19:00- 20:50 

 

Biedrības “Latvijas Airēšanas federācija” (turpmāk - LAF) 2021. gada 7. aprīlī 

valdes sēdē piedalās 5 (pieci) balsstiesīgie LAF valdes locekļi, tādējādi sapulce, saskaņā ar 

LAF statūtiem, ir lemttiesīga.  

 

Valdes sēdē ar balsstiesībām piedalās LAF valdes locekļi:  

Henrijs Bukavs- Prezidents; 

Kristaps Igars- Viceprezidents; 

Evita Jaunbauere- Ģenerālsekretāre; 

Agita Puriņa- Treneru komisijas vadītāja; 

Vineta Lupika- Sportistu un veterānu (Masters) komisijas vadītāja.  

 

Valdes sēdes vadītājs: Henrijs Bukavs 

Sapulces protokolētāja Evita Jaunbauere 

 

Valdes sēdes dienas kārtībā:  

1. LSFP tāmes apstiprināšana 

H. Bukavs uzskata, ka lai noorganizētu kvalitatīvas sacensības ir jāparedz lielāks 

finansējums tiesnešiem un jāpārdala treneru un tiesnešu finansējuma proporcija.  

A. Puriņa nepiekrīt, ka finansējums būs pamats tiesnešu motivācijai aktīvāk 

piedalīties sacensībās, aicina saglabāt esošo LSFP finansējuma sadales redakciju. 

Balsojums: par LSFP tāmi piedāvāta redakcijā 

 
Amats Vārds, uzvārds PAR PRET ATTURAS

 LAF prezidents Henrijs Bukavs x

LAF viceprezidents Kristaps IGARS x

LAF ģenerālsekretāre Evita JAUNBAUERE x

Treneru komsijas vadītaja Agita PURIŅA x

Sportistu un veterānu (MASTER) 

komsiijas vadītāja Vineta LUPIKA x

KOPĀ 3 0 2  
 

H. Bukavs norāda , ka Tiesnešu piesaistīšana var būt stipri apgrūtināta un kā 

atsaucība uz darbu Tiesnešu komisijā nav. E. Jaunbauere un K. Igars apstiprina, ka 

uzņemsies sacensības tiesāšanas organizēšanu, H. Bukavs plāno tikties ar Edgaru 

Gramstu un Andželiku Krūmiņu un vienoties par viņu iespējamo iesaisti vismaz 

atsevišķu sacensību tiesāšanā. 

K. Igars izrunās ar Edgaru Gramstu un vienosies par tiesnešu semināru un citu 

galveno tiesnešu piesaisti. 

 

2. LR čempionāta garajā distancē organizēšana- 24/04/2021 



a. Sacensības sporta skolai ir aktuālas, ja ir oficiāli rezultāti, citādi katra sporta 

skola var rīkot kontroles normatīvus.  

b. Vēstule- IZM, Veselības ministrijai ar lūgumu iestrādāt Ministru kabineta 

noteikumos punktu, kas ļauj sporta veidam organizēt nodarbības komandām 

līdz četriem cilvēkiem. Rekomendācijas vēstules lūdzam no LOK, LSFP un 

LPK. Pamatojums vēstulēs:  sportisti atrodas viens aiz otra un distance ir 1.5- 

2.0 m, ka arī atsauce uz labo praksi, ko nosaka starptautiskās airēšanas 

federācija un sacensību organizēšanas noteikumi. Vēlams atbildes saņemt 

līdz nākamas nedēļas beigām. 

c. Sacensību nolikumos jāiestrādā noteikumi par Covid19 ierobežojumiem un 

tiesībām organizatoram mainīt sacensību gaitu vai atcelt tās 

3. Lielā talka 24/04/2021 

a. Lielā talka notiek vienā dienā plānotām ar sacensībām. V. Lupika piekrīt būt 

talkas vietā atbildīga par dalībnieku organizēšanu. 

b. Par Talkas norisi informācija tiek ielikta Facebook.  

4. E. Jaunbauere informē, ka LOK ir papildus līdzfinansējis 1500 EUR apmēra LW2x 

komandu, kurai 08.04.2021 ir kvalifikācijas sacensības laika perioda no 05.04.-

07.04.. 

5. H. Bukavs informē par to, ka ir uzsāktas sarunas ar Latvijas Universitātes atbildīgam 

personām sporta jautājumos un nākamnedēļ ir plānota šāda tikšanās ar Rīgas 

Tehnisko Universitāti. 

6. H. Bukavs informē , ka ir uzdevis apkopot informāciju V. Lupikai un E. Jaunbauerei 

par sportistiem, kas varētu nākotnē iesaistīties airēšanas popularizēšanā un reklāmas 

materiālu izstrādē (video), kas palīdzētu sponsoru piesaistē. 

a. Lūgums V. Lupikai apkopot TOP 10 sportistus pēc Evitas minētajiem 

sportistiem e-pastā; 

b. Lūgums A. Puriņai atsūtīt atlētisku un atraktīvus sportistus, kas paši būtu 

ieinteresēti ņemt dalību airēšanas popularizēšanas materiālu izstrādē; H. 

Bukavs nosūtīs informāciju e-pastā kas ir tieši nepieciešams. 

7. V. Lupika- informē, ka uz uzsaukumu strādāt Sportistu un veterānu (Master) 

komisijā ir atsaukusies Daugavpils pārstāvji- treneris Aleksejs Lavrenovs un 

sportisti Evita Franckeviča un Edgars Škutāns. 

8. V. Lupika – informē, ka palikusi pie sava lēmuma, neturpināt darbu federācijā. 

9. E. Jaunbauere- informē par distances zonas sakārtošanu, sadarbību ar Jūrmalas 

domi. H. Bukavs plāno runāt ar Jūrmalas domi par sadarbību ar pašvaldību 

sacensību organizēšanā un Finiša vietas labiekārtošanu, savukārt  K. Igars runā ar 

Jūrmalas domi par tekošām lietām, kas nepieciešamas sacensību kvalitatīvai norisei. 

10. E. Jaunbauere informē, ka ir izrunāts ar Krišjāni par starta plostu uzlikšanu noteikta 

laikā  (prognozējams maijs) un vienoties par samaksu. 

 

Jautājumi izskatīšanai vairs nav, valdes sēde tiek slēgta 20:50. 

 

LAF prezidents: 

______________________________Henrijs Bukavs  

 

Valdes sēdes protokoliste: 

______________________________Evita Jaunbauere 


